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Protokół Nr XI/2019 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 20 maja 2019 roku 

 
 
Sesja odbyła się w dniu 20 maja 2019 roku o godz. 16.00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter). Lista obecności stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
Radni nieobecni na sesji: Wojciech Parzychowski, Waldemar Popielarz, Grażyna Sosnowska.  
 
Na posiedzeniu w dniu 20 maja 2019  roku podjęto następujące uchwały:  
 
� Uchwała nr 119/XI/2019 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zarządzenia wyborów do Rady 

Osiedla Witosa i Rady Osiedla Leśne w mieście Ostrołęka, 
� Uchwała nr 120/XI/2019 Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Osiedla Leśniewo w mieście Ostrołęka, 
� Uchwała nr 121/XI/2019 Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  w sprawie 

zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście Ostrołęka, 
� Uchwała nr 122/XI/2019 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego. 
 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki - otworzył XI sesję Rady Miasta. Powitał 
Prezydenta Miasta Ostrołęki Pana Łukasza Kulika oraz Wiceprezydenta Macieja 
Kleczkowskiego, dyrektorów komórek organizacyjnych Urzędu Miasta, miejskich jednostek 
organizacyjnych, przewodniczących samorządów osiedlowych oraz wszystkich radnych. 
Stwierdził, że ustawowy skład Rady Miasta Ostrołęki to 23 radnych, quorum to 12 radnych, 
na sali obecnych jest 18 radnych, w związku z tym możemy podejmować uchwały.  
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – na sekretarza obrad zaproponował 
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka, który wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne wybór 
na sekretarza obrad wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka. 
Głosowanie 
Za – 17 
Przeciw – 1 
Wstrzymało się –  
Na sekretarza obrad wybrany został wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk. 
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy są uwagi do porządku 
obrad sesji. 
Uwag nie było.  
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zarządzenia 

wyborów do Rady Osiedla Witosa i Rady Osiedla Leśne w mieście Ostrołęka, 
Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska – przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Witosa i Rady Osiedla Leśne w 
mieście Ostrołęka. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Adam Kurpiewski: Ja chciałbym żeby ktoś nam przybliżył przebieg tego spotkania 
na Osiedlu Leśne, dlaczego nie doszło do wyboru nowych władz. Rozumiem, że na Witosa po 
prostu liczba osób była zbyt mała a tutaj na Leśne, o co chodziło żeby ktoś streścił. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Myślę, że mniej dyskusji to lepiej panie 
radny, nieraz można pewne rzeczy dowiedzieć się wcześniej, porozmawiać w kuluarach. Nie 
mniej jednak skoro pan już poruszył ten temat to zacznę od tego, że uczestniczyłem 
praktycznie we wszystkich spotkaniach rad osiedlowych. Były to spotkania sprawozdawczo-
wyborcze. Nie brałem udziału na posiedzeniu rad osiedla Pomian, Centrum i Witosa, które się 
nie odbyło, bo było 14 osób zainteresowanych pracą w radzie. Natomiast na Osiedlu Leśne 
mieszkańcy licznie przybyli na to spotkanie. Przewodniczącym zebrania został obecny tutaj 
na sali pan przewodniczący Jan Dobkowski. Został realizowany porządek posiedzenia. 
Niestety tak się stało, że mieszkańcy domagali się żeby zostało przedstawione sprawozdanie z 
działalności rady osiedla. Tutaj akurat mieliśmy, ja nie miałem, ale zarząd rady osiedla, nie 
był przygotowany. Padały różne pytania ze strony mieszkańców. Zaczęło się robić troszeczkę 
nerwowo, wzajemne oskarżenia, pretensje, nie mniej jednak zgodnie z porządkiem obrad jak 
było to na pozostałych osiedlach wszyscy przewodniczący takie sprawozdanie składali przed 
mieszkańcami, bo uważam, że jest to obowiązek. Ja nie chcę wchodzić w szczegóły. Jednej z 
mieszkańców zgłosił wniosek żeby zostało uzupełnione to sprawozdanie i przedstawione 
mieszkańcom stąd przychyliłem się do tej prośby i zamknąłem zebranie. Myślę, że pan 
przewodniczący przedstawi sprawozdanie rzeczowo-finansowe sprzed 4 lat i sprawę 
będziemy mieli zamkniętą. Prosiłbym nie kontynuować tego tematu dla dobra samorządu 
miasta Ostrołęki.  
Radny Adam Kurpiewski: Ja tylko już dopytam i nie będę wnikał w sytuację na Osiedlu 
Leśne. Co w przypadku, gdy np. na Osiedlu Witosa znów przyjdzie mniej niż 15 osób.  Czy 
przewidzieliśmy jakieś zmiany w statucie, czy będziemy przedłużali i zwoływali te 
posiedzenia po raz kolejny. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Ja myślę, że taka sytuacja nie będzie miała miejsca, 
ponieważ ten termin był dosyć niedogodny, bo było w okolicach długiego weekendu 
majowego. Z resztą pan przewodniczący osiedla mówił, że przy tak wyznaczonym trochę 
pechowi terminie gdzie większość powyjeżdżała na majówkę ta frekwencja była mała. My 
wzięliśmy to pod uwagę i dziś już wiemy, że zainteresowanie będzie wystarczające do tego 
żeby rada osiedla się wybrała.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt  
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Witosa i 
Rady Osiedla Leśne w mieście Ostrołęka, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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Uchwała została podjęta.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                   

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Leśniewo w mieście Ostrołęka, 
Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska – przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Leśniewo w mieście 
Ostrołęka. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt  
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla 
Leśniewo w mieście Ostrołęka, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                   

w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście Ostrołęka, 
Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska – przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście 
Ostrołęka. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt  
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do 
Rad Osiedli w mieście Ostrołęka. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wzoru wniosku                      

o wypłatę dodatku energetycznego,  
Dyrektor SSO Iwona Suska – przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w 
sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Adam Kurpiewski: Ja patrzę tutaj na te stawki, one są bardzo niskie i tak się 
zastanawiam, bo koszty energii elektrycznej rosną, w tym roku one wzrosły. Pytanie jest o te 
15,80 miesięcznie to chodzi o całą rodzinę czy osobę. Tego nie rozumiem.  
Dyrektor SSO Iwona Suska: Chciałam powiedzieć, że ta kwota dodatku energetycznego nie 
zależy od nas. Ona jest ogłaszana, co rocznie przez właściwego ministra. W tym roku to było 
obwieszczenie ministra energii i ona obowiązuje od 1 maja tego roku do 30 kwietnia 2020 
roku. Te stawki, to, co pan pytał te 11,37 to jest gospodarstwo jednoosobowe. Natomiast, 
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jeżeli jest gospodarstwo od 2 do 4 osób to dla całej rodziny jest 15,80, natomiast, jeżeli 
powyżej 5 osób to jest 18,96 dla rodziny. Do 30 kwietnia tego roku te stawki się niewiele 
zmieniły. Dla osoby samotnie gospodarującej to się zmieniło o 2 grosze, dla rodziny o 3 
grosze i dla 5 osób o 4 grosze. To jest obliczane według specjalnego wskaźnika.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt  
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy ktoś z radnych chciałby coś 
oświadczyć.  
Radny Paweł Niewiadomski: Ja krótko chciałbym oświadczyć, że w najbliższą niedzielę 
będę głosował w wyborach do Parlamentu Europejskiego i w związku z tym, że jesteśmy 
oglądani przez mieszkańców Ostrołęki bardzo serdecznie gorąco zachęcam do aktywnego 
udziału w tym wyborach.  
 
9. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos.  
Głosów w dyskusji nie było.  

 
10. Zakończenie obrad XI sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki - zamknął XI sesję Rady Miasta 
Ostrołęki.   
Sesja trwałą od godziny 16.00 do godziny 16.20.  
 
Protokołował: 
Grzegorz Ciecierski 
 

                                            Przewodniczył: 
 

                                                  Przewodniczący Rady Miasta  
                                               Ostrołęki 

 
                                             Wojciech Zarzycki 

 
                                                          

 
 

 


